
 

Styrelseprotokoll för Offentligägda folkhögskolors intresseorganisation 30 oktober 2024 
Organisationsnummer: 802016–1934  

 

Tid:  30 oktober 2024 kl. 13-15 

Plats: Teams   

 

Närvarande:  

Thomas Nilsson, ordförande 

Peter Carlsson, kassör 

Mats Pilhem, ledamot deltog fram till kl.14.00 

Berit Román, ledamot  

Roger Wärn, ledamot 

Lisa Rosander, ledamot 

HansOlov Furberg, ledamot  

Jenny Elander Ek, ledamot 

Annica Wallenborg, adjungerad verksamhetschef,  

1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

 

2. Val av justerare 

HansOlov Furberg valdes till justerare. 

 

3. Godkännande av föredragningslista  

HansOlov Furberg anmälde en övrig fråga.  

 

4. Föregående protokoll  

Föregående protokoll blev av misstag feldaterat på den översta raden i protokollet där det 

står 23 augusti. Det rätta datumet ska vara 16 september vilket även framgår lite längre ner i 

protokollet. Styrelsen beslutade att godkänna efter denna information.  

 

5. A) Ekonomi – avstämning av balans- och resultatrapport tom 29 september 

Kassör Peter Carlsson gick igenom och informerade styrelsen om ekonomirapporterna, på 

intäktskontot 3111 saknas 270 000 kr som är på väg in, avser FoU-medel från 

Folkbildningsrådet. Prognosen på helårs bör landa på nollresultat. 

B) Skattekonto tom 29 september 

Ser mycket bra ut. 

C) Styrelsens kommentarer angående de ekonomiska rapporterna.  

Styrelsen var nöjda med den ekonomiska rapporten.   

 

6. Information: Verksamhetsrapport  

Alla i styrelsen har tagit del av den utskickade rapporten och fick kompletterande information 

från verksamhetschefen och ordförande. 

 

7. Information om Pay Off-utredningen 

I uppdraget vill Pay Off ha en styrgrupp bestående av två representanter från OFI och tre 



representanter från RIO. OFI:s arbetsutskott har beslutat att Annica Wallenborg och Peter 

Carlsson ska vara OFI:s representanter i denna styrgrupp.  

 

8. Dialog: Styrelseutbildning 24 oktober – kort utvärdering 

De från styrelsen som höll i utbildningen uppfattade att deltagarna var nöjda.  

Ett förslag som styrelsen kan ta ställning till inför nästa års styrelseutbildning är att göra en 

hybrid variant eller en helt digital variant. Detta för att möjliggöra att få fler deltagare, detta 

år deltog åtta förtroendevalda. Frågan tas upp igen inför planeringen av 2025 års kurstillfälle. 

 

9. Dialog: Höstmöte 25 oktober – kort utvärdering 

Styrelsen var mycket nöjda med höstmötet och upplevde att det var ett spänstigt program, 

god stämning, högt tempo, relevanta frågor där det också gavs tillfälle för intressanta 

diskussioner. Verksamhetschef har skickat ut en utvärderingsenkät och kommer att redovisa 

resultatet vid nästa styrelsemöte. 

 

10. Dialog: Utkast OFI:s yttrande Folkbildningsutredningen  

Styrelsen diskuterade och kommenterade utkastet och kom med förslag på kompletteringar 

och justeringar. Arbetsgruppen kommer att ta dessa vidare och återkomma med ytterligare 

ett utkast att ta ställning till. Målet är att fatta slutgiltigt beslut på yttrande vid styrelsemötet 

den 29 november. 

 

11. Datum för kommande styrelsemöten 

29 november kl.13-15 på Teams  

10 december kl.13.30-15 på Teams 

 

2025  

13 mars kl.13-18 i Stockholm  

14 mars kl.10-16 Vår- och årsmöte i Stockholm  

 

12. Övriga frågor 

HansOlov lyfte frågan ifall de regioner som inte har egna folkhögskolor kanske ändå bör vara 

medlemmar i OFI men i dagsläget är det inte möjligt enligt stadgarna.  

 

13. Mötets avslutande 
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Signature:

Email:

Signature:

Email:

Annica Wallenborg (Nov 15, 2024 09:30 GMT+1)
Annica Wallenborg

annica.wallenborg@sverigesfolkhogskolor.se

Thomas Nilsson (Nov 15, 2024 10:09 GMT+1)
Thomas Nilsson

thomas.nilsson@sverigesfolkhogskolor.se

HansOlov Furberg (Nov 18, 2024 09:09 GMT+1)
HansOlov Furberg

hans.olof.furberg@rvn.se
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